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Dokapitalizacija NKBM-ja

TV SLOVENIJA 1, 04.04.2011, DNEVNIK, 19.00

MANICA J. AMBROŽIČ: Druga največja slovenska banka: Nova Kreditna banka Maribor je izdala prospekt
za izdajo novih delnic, s čimer se je uradno začela dokapitalizacija banke. Cena delnice bo znana sredi
aprila, predvidoma bo vredna od 8 do 10,5 evrov. V banki pričakujejo, da bo zanimanja za nakup delnic
veliko. Želijo si vsaj 140 milijonov evrov svežega kapitala, računajo na odziv predvsem večjih poljskih
vlagateljev iz varšavske borze. Država pa pri dokapitalizaciji tokrat ne bo sodelovala.
VESNA ZADRAVEC: Delnica Nove KBM je bila ob zadnji dokapitalizaciji leta 2007, ko je bila izpeljana tudi
javna prodaja banke, vredna 27 evrov, ob uvrstitvi na borzo pa je celo presegla celo 40. Danes je vredna le
slabih 10 evrov. Delničarji poleg države, skladov je tu še okoli 100 tisoč malih delničarjev so tako večino
naložbe izgubili. Se jim torej tokrat izplača vlagati?
SAŠO STANOVNIK (vodja oddelka za analize, Alta Invest): Na splošno bi bilo naše priporočilo ne prodaja, ne
kupi, ampak bolj, da obdrži te delnice, torej tudi za dokapitalizacijo, je ta dokapitalizacija tudi namenjena
bolj tujim institucionalnim vlagateljem na Poljskem.
ZADRAVEC: Kratkoročno to sicer pomeni, da se bo naložba posameznega delničarja zmanjšala. Največ
bo izgubila država, največji delničar, ki pri dokapitalizaciji ne bo sodelovala, saj nima denarja. Zato tudi
nasprotuje dokapitalizaciji.
DAGMAR KOMAR (predsednica uprave Agencije za upravljanje kapitalskih naložb): Ocenjujemo pa, da cena
delnice, ki je ovrednotena na 50 procentov knjigovodske vrednosti, ni primerna. V primeru, če država ne
bi sodelovala v dokapitalizaciji, bi se seveda njen delež znižal na 34 procentov.
ZADRAVEC: Vodstvo Nove KBM odgovarja:
MATJAŽ KOVAČIČ (predsednik uprave Nove KBM): Za to dokapitalizacijo so se vsi lastniki, tudi država, že
leta 2009 strinjali in zato uprava in nadzorni svet zgolj izpolnjujeta to, kar jima je bilo že odobreno. Če
želi NKBM še naprej aktivno podpirati gospodarstvo, kot ga je v preteklih dveh letih, potem seveda za
posojanje denarja potrebuje ustrezen nivo kapitala.
ZADRAVEC: Agencija za upravljanje kapitalskih naložb kljub temu poudarja, da je nadzorni svet za način
cene in obseg dokapitalizacije tudi odškodninsko odgovoren.
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